
Alexandr Kazda
Kandidát do ZKAS MFF UK

kazda@karlin.mff.cuni.cz

Kdo jsem

• Doktorát jsem źıskal v r. 2013 na Katedře al-
gebry MFF UK

• V letech 2013-2017 jsem byl postdok v za-
hraničı́ (Vanderbilt University a IST Austria)

• V současné době vedu Katedře algebry
projekt Primus, v rámci kterého zkoumáme
výpočetnı́ složitost různých problémů

• V AS MFF už jsem pracoval jako student
v roce 2009/2010

Co chci

Své cı́le, které uvádı́m nı́̌ze, se mi skoro jistě nepodař́ı zcela splnit, ale je pro mě důležité k nim
smě̌rovat:

• Dohodněme se, že nám nestačı́ být špičkovou českou fakultou, ale chceme, aby Matfyz
byl konkurenceschopný na světové úrovni. Tomuto cı́li bychom pak měli podř́ıdit veškerý
daľśı rozvoj fakulty

• Navyšme kvalitu administrativnı́ podpory pro zaměstnance: Každá sekce by měla mı́t ně-
koho, kdo má v popisu práce zaučit nové držitele grantů, radit s financemi a účetnictv́ım,
nebo např́ıklad poradit s hledánı́m PhD studentů a postdoků

• Zdokumentujme v češtině i v angličtině procesy na fakultě (naj́ımánı́ lidı́, objednávánı́
techniky a materiálu ale i ťreba žádost o dovolenou), aby i nováčci věděli, co maj́ı dělat
a na koho se obrátit

• Zvyšme mı́ru podpory lidem, co chtěj́ı žádat o ERC grant. Na každé sekci by měl být aspoň
jeden člověk ochotný a schopný vést žadatele včetně připomı́nkovánı́ pracovnı́ch verźı
žádost́ı

• Pracujme na zlepšovánı́ kvality výuky nad rámec ceny za anketu. Jako vyučuj́ıcı́ho mě ted’
nic nevede k tomu, abych přemýšlel, co jsem dělal minule dobře a co šlo zlepšit. Pokud
chci zkoušet něco jiného než klasickou frontalnı́ výuku, tak je to práce nav́ıc. Výsledkem je
ohromná setrvačnost toho dobrého, ale i špatného

• Udělejme v́ıc děr ve zdech mezi katedrami, aby bylo mnoho neformálnı́ch př́ıležitost́ı pro
lidi z celé sekce se spolu bavit o vědě, výuce i životě

• Domluvme se, co očekáváme od postdoků, které na fakultě máme. Maj́ı či muśı postdoci
učit? Měli by dostat zkušeněǰśıho kolegu jako mentora? Chceme, aby od nás postdoci po
skončenı́ postdoku odešli, nebo ty nejlepš́ı chceme naj́ımat jako odborné asistenty?

• Pojd’me zreformovat fakultnı́ web, aby byl přehledněǰśı pro lidi zvenčı́ – měl by např. jasně
prezentovat nejdůležitěǰśı výzkumné skupiny na fakultě. Je také na čase sjednotit a zmo-
dernizovat sekčnı́ weby


